



博愛通訊 eNewsletter

博愛信箱/P.O. Box 32988, San Jose, CA95152 留言/Voice Mail: 408-5200-BCS website: www.bcs-usa.org Email: bcs_board@yahoo.com

博愛活動 BCS Upcoming Events

日期	事項	Event	地點 Location
1/15	上學期結束	End of 1st semester	
1/15	學術比賽賽前說明會	Academic Competition Student Seminar	Online (4pm)
1/22	文化課停一天	No Culture Class	
1/22 (afternoon)	學術比賽	Academic Competition	Online
1/29	學術比賽	Academic Competition	Online
1/29	學術比賽 停課一天	No School	

本期摘要 Summary

- 2022 學術比賽訊息 2022 Academic Competition Announcement
- 2022 虎年燈籠創意設計比賽 2022 Year of the Tiger Lantern Creative Design Competition
- 北加州中文學校聯合會會訊 ANCCS News

BUSD Corner

The Berryessa Union School District will fully reopen our campuses for in-person instruction on Monday, August 16, 2021. All campuses will operate using traditional bell schedules with additional safety measures in place.

Please refer to BUSD [Frequently Asked Questions](#) on BUSD [Reopening Hub](#) for information, updates & resources.

IMPORTANT NEWS!!!

由於今年是博愛中文學校首次全部項目以線上方式舉行學術比賽，為使比賽順利進行，學術比賽小組特定本星期六(01/15/2022)下午 4:00pm 舉行線上比賽說明會，會中將會詳細解說比賽流程，並回答問題。請參賽學生、家長務必撥冗參加。

The BCS academic competition team will hold a seminar for academic competition participants at 4:00 PM this Saturday (1/15/2022). We will explain the online competition process to you. All participants and parents are welcome to join.

Topic: 2022 年 博愛中文學校 學術比賽 賽前說明會 BCS Academic Contest Student Seminar

Time: Jan 15, 2022, 04:00 PM Pacific Time (US and Canada)

Join Zoom Meeting

<https://zoom.us/j/93514663984?pwd=dURKUUN5OExUcXcvT1F3dWs5dFViQT09>

Meeting ID: 935 1466 3984

Passcode: ACSeminar

請注意:

學術比賽參賽報名確認信及比賽賽前說明會通知，已於 1/11/2022 發至學生/家長電郵。敬請學生/家長務必查看電郵。

BCS Academic Competition team emailed “2022 BCS Academic Contest Confirmation Notification” and Academic Contest Student Seminar information to the student/parents on January 11th, 2022. Please check your email accordingly.

由於 Covid-19 Omicron 疫情影響，所有一月廿九日比賽的項目都改為網路上舉行。一月廿二日比賽維持下午網上舉行。Due to the Covid-19 Omicron variant concern, all January 29th, 2022 contest EVENTS will be **ONLINE**. All January 22th, 2022 afternoon contest EVENTS will remain online.

國畫尺寸更正：應該是四尺六開 13.5” x 18” 或四尺三開 27” x 18”。

一月廿二下午網上項目/ January 22nd Afternoon Online Events

毛筆書法 1:30 - 2:30 PM Chinese Brush Calligraphy	國畫 3:00 - 4:30 PM Traditional Chinese Painting
鉛筆書法 1:30 - 2:30 PM Pencil Calligraphy	西畫 3:00 - 4:00 PM Western Drawing

一月廿九早上網上項目/ January 29th Morning Online Events

漢語拼音 8:20 - 9:00 AM HanYu Pinyin Phonetics	雙語翻譯 9:20 -10:20 AM Bilingual Translation	中文打字 11:00-11:50 AM Chinese Typing
注音拼音 8:20 - 9:00 AM Zhuyin Phonetics	閱讀測驗 9:20 -10:20 AM Reading Comprehension	作文 11:00 AM -12:30 PM Writing Composition

一月廿九下午網上項目/ January 29th Afternoon Online Events

國語演講 1:30 - 2:30 PM Mandarin Speech	國語朗讀 2:30 - 4:00 PM Mandarin Read-Aloud	CFL 朗讀 2:30 - 4:00 PM CFL Read-Aloud
粵語演講 1:30 - 2:30 PM Cantonese Speech	粵語朗讀 2:30 - 4:00 PM Cantonese Read-Aloud	國語即席演講 2:30 - 3:30 PM Mandarin Impromptu Speech

特別公告:

若學術比賽該項目組別只有一位參賽者, 該項目組別將不會頒發獎盃,但仍會給予獎狀以茲鼓勵。 參賽學生依評審老師鑑定核准, 即可代表本校參加北加州中文學校學術比賽。

Special announcement:

If there is only one contestant in a contest category, that contestant will not be awarded a trophy, but a certificate will still be given for encouragement. That contestant will be eligible to represent BCS to participate in the ANCCS Academic Contest.

For more information, please visit

[博愛學術比賽小組 Academic Competition Team 網頁](#)

If you have any questions, please email to ac@bcs-usa.org

2022 虎年燈籠創意設計比賽

參賽資格：
比賽開放予所有18歲以下學生參加。

報名日期：
即日起至1/30/2022(星期日)止(逾期恕不受理)
請於1/29-1/30/2022之間，將你的作品繳交至南灣華僑文教中心(10am-3pm)
100 S. Milpitas Blvd., Milpitas, CA 95035

參賽規則：詳情請參考報名簡章
燈籠可以購買現成空白燈籠(Daiso 和 Amazon 皆有出售)，或自行設計製作，
作品體積不得小於6"x6"x6"(或216立方英寸)。

獎勵辦法：所有參賽同學都可以獲得一份參加獎品(請於2/6/2022親自領取)
每組錄取前三名(80, 50, 30元禮卡及獎狀一張)，
於2/6/2022「虎年迎春揮毫活動」頒發禮卡及獎狀。

聯絡人：
lantern@anccs.org, 戴慧靖 Josephine Tai, 王婉君 Lisa Wang

 報名表

To celebrate the Lunar New Year, the Association of Northern California Chinese Schools organizes the "2022 Year of the Tiger Lantern Creative Design Competition" to promote traditional Chinese festivals with a New Year atmosphere and educational activities.



Eligibility

The competition is open to all students under the age of 18.

Registration deadline

- From now until January 30, 2022 (Sunday) (Overdue will not be accepted)
- Please turn in your artwork between 1/29 and 1/30/22 to:
TECO, 100 S. Milpitas Blvd., Milpitas, CA 95035

Rules - please refer to detail rules in application form:

- You can design your own lantern from scratch or purchase a blank lantern from Daiso or Amazon.
- The minimum size of the lantern is 6"x6"x6" (or 216 cubic inches).

Prizes

- All participants will receive a gift (in person pick up on 2/6/22)
- First 3 winners of each category (\$80,\$50,\$30 gift card and certificate).
- Detail information and application form link:

<https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSewNjXhI-FVEom6ZYt6jXv-JIVIRwCfvvmu7UFx5cVOszLfMQ/viewform>

BCS Contacts



If you have any questions or suggestions for improvement concerning BCS, please feel free to reach out to our leadership listed below.

Department	Email
BCS Board	bcs_board@yahoo.com
Secretary	secretary@bcs-usa.org
Admin / Operations	vp-admin@bcs-usa.org
IT / Website Support	it@bcs-usa.org
Registration	registration@bcs-usa.org
Curriculum	vp-curriculum@bcs-usa.org
Mandarin	mandarin@bcs-usa.org
Cantonese	cantonese@bcs-usa.org
CFL	cfl@bcs-usa.org
HSIC	hsic@bcs-usa.org
Academic Competition	ac@bcs-usa.org

Connect with BCS

